
Fau referat 11.05.22 

Til stede: Kjersti Berg, Anita Andreassen, Marianne Hoff, Janne Myrvoll, Silje Halvorsen, Silje 

Tønnesen Berg. 

 

Sak: Ressursfordelingsmodellen, Rapport høring av utkast: 

Rektor, lærerne og fau har fått lese utkastet. Den 23. juni skal modellen bankes. 

Fau og lærerne skal sammenfatte et innspill til ressursfordelingsmodellen. 

Vi registrerer at økning i netto driftsutgifter er betydelig lavere på Røkland sammenlignet med de to 

andre skolene. Til tross for at økning i elevtall er tilnærmet lik. 

Vi er uenige i at dagens modell fordeler ressurser likt pr elev til skoledrift. 

Det kompenseres ikke for at det ikke er fulle klasser.  

Fau jobber for at elevene i Saltdalsskolene skal ha et likeverdig tilbud. 

Vi synes det er positivt at det i rapporten, foreslås gruppebasert tildeling som sikrer fulldelte skoler 

med en gruppe pr årstrinn. 

Fau er positiv til forslaget om å trekke skolelokaler og skyss ut av modellen, til ordinært budsjett. 

 

Sekretær  

Kjersti Berg 

 

 

 

 

 


